

Bestyrelsesmøde Tango Sydfyn

Indbakke



Kirsten Østergård <uldiki@gmail.com>

tir. 3. aug. 18.11 (for 2 dage siden)

til Anna, Erik, mig, Margret, Tina, Trine

Tilstede: Hele bestyrelsen.

Ref fra 30.7.21 godkendt.

Opfølgning på mødet:

- med kommunen om dansegulv: Kirsten og Erik har holdt et ekstra møde med Kom og Dans Svendborg. Vi har skrevet en fælles ansøgning/et forslag rettet til arkitekterne for Den Blå Kant. Vi foreslår 120 m² gulv som i Fælledparken (50 års garanti) suppleret med en musikscene overdækket med sejl/markise. Eller en container som musikscene. Vi sender ansøgningen til arkitekterne for Den Blå Kant og kan sende den til kommunen i februar 2022, hvis det bliver relevant.

DGI gulvet kan ikke bruges som dansegulv, det er rigeligt skridsikkert. Erik ringer til DGI for at foreslå et andet gulv.

- Frederiksøen.....Kirsten snakker med jurist Christian angående muligheder indendørs på Frederiksøen.

- Næste DGI pulje, vi kan søge genstartspuljen. Kirsten og Erik har formuleret en ansøgning med et budget på 50000 kr. Rettelser: Kald det et introforløb uden antal timer og medlemstallet steg med 20 %

Bedste forslag er nok 30/10.....Erik tjekker med DGI om vi må holde det efter 25/10 Tina laver i morgen en blyantbooking i Borgerforeningen/Stakladen....giver besked i gruppen....herefter: Trine forhører sig med orkester fra Hamborg/Malmø.....og ..Kirsten spørger Hany og Bryndis, alternativt Martin og Anna/Eva

- Udlejning af vores lydudstyr. Forsikring gennem DGI er urimeligt dyrt.

Kirsten foreslår et højere depositum og billigt lån til foreningens aktivister, som foreningen er til for at understøtte. Vi diskuterer det på næste møde og skal udarbejde en kontrakt.

Generalforsamling annonceres af Trine og Tina senest 30/8:

Trine stopper i bestyrelsen, men vil godt være suppleant, hvis ingen andre stiller op Margret stiller op.

Tina har lavet formandsberetningen.

Tina skal lave budget og Referaterne skal lægges på hjemmesiden. Der må laves et kaffemøde med Trine, Morten, Kirsten og Tina inden generalforsamlingen.

Hvordan aktiverer vi medlemmerne? Evt aktivliste på medlemmer, vi må kontakte.

Vi skal huske at foreningen er startet for at understøtte aktivisternes arrangementer.

FB Husk at like og dele osv.

Morbror Tage: Wanda vil gerne tage de fleste torsdage kl 18-19

Næste møde: 13/9 kl 16 hos Tina og Erik

Tak for smukke omgivelser til mødet!

Kirsten